
OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO  v Krasňanoch 

 
Z á p i s n i c a   

 
z  5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Krasňanoch, konaného dňa 20.04.2023 

 

Prítomní: starostka obce  - Ing. Jana Žáková, PhD.  

poslanci -   Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia Čepe Vaščurová,  

                   Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik,  

                   Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička  

kontrolór obce – Janka Miklúšová  

 

Program zasadnutia: 

1.  Otvorenie zasadnutia.  

2.  Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľky. 

3.  Kontrola uznesení zo 4. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

4.  Prerokovanie žiadostí. 

5.  Informácie starostky obce.      

6.  Rôzne. 

7.  Záver. 

 

Bod č.1) Otvorenie zasadnutia   

Rokovanie zastupiteľstva otvorila starostka obce. Privítala všetkých prítomných. Oboznámila ich 

s programom zasadnutia a  predložila  program rokovania 5. zasadnutia OZ v Krasňanoch na 

schválenie.  

OZ schvaľuje program rokovania 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v  Krasňanoch tak, ako bol 

predložený na pozvánke. Starostka dala hlasovať.          

Hlasovanie:  za: 8  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala,   

                                    Mgr. Lucia Čepe Vaščurová, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik,  

                                    Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička )   

                 proti: 0   

         zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č.2) Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľky  

Návrhová  komisia: predseda – Jaroslav Cigánik   

                                 členovia  komisie – Ing. Andrej Kubala, Ing. Miroslav Vrábel  

OZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení navrhnutom starostkou. Starostka dala hlasovať. 

Hlasovanie:  za: 6  ( Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia Čepe Vaščurová 

                                   Ing. Juraj Kucharčík, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička )   

proti: 0   

zdržal sa: 2 ( Jaroslav Cigánik, Ing. Miroslav Vrábel ) 

Uznesenie bolo prijaté. 

Za overovateľov zápisnice starostka navrhla: Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Ján Bátor     

OZ schvaľuje  overovateľov zápisnice v zložení navrhnutom starostkou. Starostka dala hlasovať. 

Hlasovanie:  za: 9 ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor,  Ing. Andrej Kubala, 

                                   Mgr. Lucia Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, 

                                   Jaroslav Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička )   

proti: 0   

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

OZ určuje za zapisovateľku p. Jaroslavu Kuricovú. 

 



Bod č.3) Kontrola uznesení zo 4. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Kontrola Uznesenia č. 80/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje podporu kultúrneho podujatia HELIFEST tak, že sa v priestoroch 

kaštieľa využije stan. 

Starostka prečítala a predložila poslancom návrh zmluvy o výpožičke pódia so zastrešením o rozmere 

12x6 m na kultúrne podujatie HELIFEST 2023. Po diskusii poslanci hlasovali za uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zmluvu o výpožičke na kultúrne podujatie HELIFEST pre Juraja 

Kvočku  a Andreja Trnku. 

Hlasovanie:  za: 9  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala,   

                                    Mgr. Lucia Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík,     

                                    Jaroslav Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička )   

                 proti: 0   

         zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

Kontrola Uznesenia č. 79/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť o zapožičanie stanu od 1.5.2023 do 31.10.2023 

s uzatvorením zmluvy za mesačný nájom 1000,00 eur a za každú ďalšiu akciu 200,00 eur.  

Budú doplnené podrobnosti  podujatia osláv Sv. Moniky. 

Starostka informovala, že bola vypracovaná nájomná zmluva na užívanie veľkého stanu o rozmere 

20x12 m pre firmu KASTELLO s.r.o., ktorá doteraz nepredložila písomné pripomienky ani kalendár 

podujatí. Poslanci hlasovali za uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje podpísanie nájomnej zmluvy pre firmu KASTELLO s.r.o. 

v navrhnutom znení. 

Hlasovanie:  za: 9  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala,  

                                    Mgr. Lucia Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík,    

                                    Jaroslav Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička )   

                 proti: 0   

         zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

Kontrola Uznesenia č. 83/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje využitie priestorov súčasného obchodu na stavebný úrad. 

Starostka opätovne dala hlasovať za toto uznesenie, nakoľko sa nerozhodlo, čo sa urobí s voľným 

priestorom. Poslanci hlasovali za uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje využitie priestorov súčasného obchodu na stavebný úrad. 

Hlasovanie:  za: 7  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala,  

                                    Mgr. Lucia Čepe Vaščurová, , Ing. Juraj Kucharčík,  

                                    Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička )   

                 proti: 2 ( Mgr. Sidónia Stanková, Jaroslav Cigánik ) 

         zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

Kontrola Uznesenia č. 74/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vypracovať tepelno-technický posudok pre MŠ. 

Starostka informovala, že prišli 2 ponuky na tepelno-technický posudok pre obnovu budovy 

materskej školy. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje podpísanie zmluvy s víťaznou firmou na vypracovanie tepelno-

technického posudku pre budovu MŠ. 

Hlasovanie:  za: 8  ( Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala,  Mgr. Lucia Čepe Vaščurová,  

                                    Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik, 

                                    Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička )   

                 proti: 0   

         zdržal sa: 1 ( Ing. Miroslav Vrábel ) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 



Kontrola Uznesenia č. 72/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje odsúhlasenie výberového konania na projektanta na obnovu školy. 

Starostka informovala, že prišlo 7 ponúk na vypracovanie projektovej dokumentácie pre 

rekonštrukciu budovy základnej školy. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje podpísanie zmluvy pre rekonštrukciu budovy ZŠ.     

Hlasovanie:  za: 9  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala,  

                                    Mgr. Lucia Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík,    

                                    Jaroslav Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička )   

                 proti: 0   

         zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

Po kontrole uznesení obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o plnení uznesení  

z 3. a 4. zasadnutia OZ. 

Starostka dala hlasovať. 

Hlasovanie:    za: 9  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala,  

                                   Mgr. Lucia Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík,    

                                   Jaroslav Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička )   

                 proti: 0   

         zdržal sa: 0 

 

Bod č.4)  Prerokovanie žiadostí.  

1. Žiadosť o vyasvaltovanie cesty na parcele CKN 1322/7. 

Starostka prečítala žiadosť od občanov, ktorí využívajú cestu k svojim rodinným domom. Cesta je 

tvorená zmesou blata a kameniva s výraznými jamami. Cestu udržujú svojpomocne, ale sypké 

materiály sú odplavené vodou, ktoré upchávajú kanále a robia problémy tam, kde je už položený 

asfalt. Po diskusii poslanci hlasovali za uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje obstarať dokumentáciu na komunikáciu parc.č. CKN 1322/7 cez 

firmu TENDERnet.  

Hlasovanie:    za: 9  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala,  

                                   Mgr. Lucia Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík,    

                                   Jaroslav Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička )   

                 proti: 0   

         zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

  

2. Žiadosť o finančnú podporu. 

Starostka prečítala žiadosť od  p. Lukáša Vandlíka, ktorý uskutočňuje stretnutie veteránov v kaštieli 

Krasňany a chcel by požiadať o finančnú podporu na prenájom priestorov, na reklamu a zaplatenie 

tímu. Poslanci hlasovali za uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje finančnú podporu na stretnutie veteránov. 

Hlasovanie: :    za: 0   

                         proti: 9 ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala,  

                                        Mgr. Lucia Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík,    

                                        Jaroslav Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička )   

                 zdržal sa: 0   

  Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Bod č.5) Informácie starostky obce 

- p. Rechtorík informoval, že pán dekan nesúhlasí s výmenou pozemku pri zelenej budove, je za 

odpredaj pozemku, chce o tom rokovať 

- 21.4.2023 Deň zeme – žiaci ZŠ budú upratovať úsek okolo cyklotrasy   

- 19.5.2023 Deň matiek – starostka navrhuje pre mamičky a babičky zakúpiť perníkové srdiečka 

- 10.6.2023 Deň detí – športový areál, namiesto psíčkarov nám ponúkol pre deti sponzorský dar  

p. Cigánik z firmy Tropipalm záhrada, konkrétne atrakciu papagáje od firmy Arakovo  



- prerába sa knižnica, keďže sme získali grant 5 000,00 eur z FPU 

- začala sa rekonštrukcia mosta a cesty II/583 

- projekt SPP - vybudovanie soc. zariadenia 

- bude sa kupovať digestor do školskej jedálne, opravia sa schody do jedálne počas školských 

prázdnin 

- obec získala grant 15 000,00  eur z nadácie Kia Slovakia, názov projektu: „Odvodnenie komunikácií 

pomocou vsakov do verejnej zelene“ – ul. Družstevná a kpt. Nálepku 

- poďakovanie hasičom za vykonanie prehliadky Iveca a protipovodňového vozíka 

- poďakovanie poslancovi Jaroslavovi Cigánikovi, že prebral pokladňu TJ Fatran 

- poďakovanie p. zástupcovi Ing. Bátorovi, že je nápomocný pri riešení projektov obce 

- 12.4.2023 prišla informácia z DPO SR Žilina, že DHZ Krasňany bude mať oficiálne vedený rok 

založenia 1922  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie starostky obce. 

Hlasovanie:    za: 9  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala,  

                                   Mgr. Lucia Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík,    

                                   Jaroslav Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička )   

                 proti: 0   

         zdržal sa: 0 

 

Bod č.6) Rôzne 

Predseda DHZ má požiadavky, chce opraviť fasádu na budove hasičskej zbrojnice, žiada 9-miestne 

staršie auto pre hasičov, pýta sa, kedy bude odovzdaná prístavba hasičom. 

Starostka informovala, že z plánu obnovy sa zateplí budova a opraví sa vežička, ak nám prejde 

projekt;  žiadosť o auto bola podaná, zatiaľ sme v poradovníku;  na prístavbu je už vydané kolaudačné 

rozhodnutie a bude odovzdaná hasičom do užívania. 

 

Bod č.7) Záver 

Starostka obce poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

  

 

Zapísala:  Jaroslava Kuricová 

 

 

Overovatelia:    Lenka Štefúnová Šamajová 

                            

                    

                           Ing. Ján Bátor  

                         

  

 

 

 

        

                                                                         

 

 

 

  Ing. Jana Žáková, PhD. 

                                                                                                                   starostka  obce 


